
Referat Bestyrelsesmøde i Katrinehavens Venner  

den 14. oktober 2024 
 

Tid:  kl. 1700-1930 
 
Sted:  Katrinehavens mødelokale 
 
Deltagere:  Jonna Bach Christensen 

Lotte Hjort Thomsen  
Ajanthan Manohararajah (Ajan) 
Therese Vogntoft 
Lissy Johansen 
Tyge Bech 
Anni Vogntoft  
 

Afbud:  Henrik Andersen  
Annette Højgård Hansen 

 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 

Pkt. 1 Sommerfesten 7. september 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
A: Økonomi v/Anni: 

• Regnskabet for årets sommerfest gennemgås og overordnet set, gav 
sommerfesten fint overskud. 

o Der blev ikke solgt så meget øl som forventet, men dette kan være fordi 
der kun var 1 fustage i år og ikke 1 fustage og en slat som der plejer. Der 
skal overvejes om der skal ændres på fustagestørrelse, der er ligeledes 
stillet forslag om 2 slags øl. 

o Der var blevet ansøgt og fået sponsorpenge til alle aktiviteterne og 
derfor blev overskuddet fra festen noget større på trods af lavere ølsalg 
og færre lodder i tombolaen. 
 

B: Sponsorgaver / tombola forløbet v/Lissy & Anette: 
 

• Det virkede godt, at lotteriet blev flyttet til bålhytten. Der var mulighed for at stille 
op i ro og mag og der var mere plads til alle gaverne. På trods af den lille åbning var 
der god stemning. 

• Det ville være rart at der var plads til de indsamlede sponsorgaver et eller andet 
sted på Katrinehaven, i forløbet op til festen. Lottes lejlighed var proppet til sidst og 
det var ikke sjovt for hende. 

o Ajan vil undersøge i foråret 2025, om det var muligt at finde et rum på 
Katrinehaven som kunne reserveres til sponsorgaver den sidste måned op til 
festen. 

• Bordet med salg af ting, som ikke var egnede til gevinster til lotteriet, gav overskud. 
Dette overskud vil blive brugt til opstart af det amerikanske lotteri til sommerfesten 
2025. 



• Der var lidt rod i gaveudleveringen og der bør overvejes, at man laver en slags 
afkrydsningsliste over de gaver der er blevet udleveret. Ligeledes burde man måske 
nok også have en lille ”reservebank” af gaver til disse tilfælde. 

• Der var lavet en liste over alle sponsorer som blev hængt op til offentligt skue og 
det havde givet positivt respons fra gæsterne. 

• Der er ingen tvivl om at dette er en hård opgave og der skal nok mere hjælp til 
næste år. 

 
C: Kage og mad forløbet v/Lotte og Anni: 

• Der var ikke godt flow i madudleveringen i år. Den manglende mulighed for 
kommunikation imellem de 2 udleveringsborde gjorde, at der var for lidt mad det 
ene sted og genopfyldning var besværligt, da noget af maden allerede var blevet 
fyldt op det modsatte bord, end der hvor behovet var. Da der endelig blev slået 
sammen til et udleveringsbord, var det for sent. Der blev rendt meget forgæves 
blandt de 2 madborde, så derfor bør madudleveringen gentænkes. En mulighed 
kunne være at lave et langt bord i haven mellem klyngerne 2-3, hvor der er plads til 
at lave en madudlevering i begge ender. Dette vil minimere afstanden til køkkenet 
og genopfyldningstiden vil blive minimeret betragteligt. Der vil stadigvæk være 
mulighed for at ”adskille” folk så folk ikke står på nakken af hinanden, måske ikke så 
meget som man kunne ønske, men årets madudlevering fra langt fra optimal. 

• Kagen til kaffen: mængden af kager var passende i år. Navneskilteholderne som var 
tiltænkt var udsolgt og derfor blev der købt en anden type som ikke var 
hensigtsmæssig, det skal lige gentænkes. 
 

D: Musik og underholdning: 
• Ole Brandstrup: 

o Meldte afbud med kort varsel pga sygdom 
o Det er ikke første gang Ole Brandstrup har meldt afbud med kort varsel og 

der blev diskuteret, om der kunne være andre muligheder for indslag til 
borgerne især i klyngerne 4-6. 

• The Mumes: 
o Deres musik var meget høj i år, man kunne næsten ikke høre når de 

snakkede imellem musiknumrene. Der blev forslået at man evt. kontakter 
bandet og forhører sig om der er noget vi kan gøre anderledes for at de får 
en god oplevelse når de spiller hos os og så kan vi samtidig forhøre os om 
man kunne skrue en anelse ned for volumen. 

o Grundet Ole Brandstrups fravær akkompagnerede The Mumes til 
Katrinehaven sangen. Det virkede godt og det bør overvejes om vi kunne 
gøre dette fremadrettet.  

• Luni Smil:  
o Der var nogle der følte at hun henvendte sig for meget til almindelige 

borgere.  
o Grundet Ole Brandstrups sygdom overtog Luni Smil dennes besøgsopgave 

hos borgere der havde ønske derom. 
• Lions Pølsevogn: 

o Der var noget mere aktivitet ved pølsevognen i år pga de ændrede 
åbningstider. De var meget tilfredse. Det virkede også fint med placering så 
køen ikke blokerede for gæsterne der gik på brandvejen. 



o De vil meget gerne komme igen i 2025, både til fredagsrock og sommerfest. 
 

• Ditto Toget: 
o Det virkede som om det var en fin lille tur og der var ikke problemer med at 

køre på brandvejen. Hver tur bestod af 2 runder og der blev kørt 3 ture. 
o Toget kunne måske være startet en anelse tidligere. 

E: Ugens opgaver m/ teltopsætning og borddækning: 
• Ajan: 

o Telt og bordopsætning er nemt og forløber godt nu ,da det tunge arbejde er 
overstået i forbindelse med ”fredagsrock”. 

o Så længe datoerne er på plads i god tid kan der planlægges efter dette. 
o Fredagsrock var en stor succes. 

• Lissy: 
o Nemt nu da der er indkøbt duge og man ikke skal bruge tid på at tape papirs 

dug fast. De er vaskede og klar igen. 
F: Ris og Ros kassen v/ Jonna: 

• Der er kommet 1 stk. seddel i kassen: 
o Musikken var for høj 
o Der ønskes aktivitet mere målrettet kørestolsbrugere (de kan f. eks. ikke 

komme med toget) Tyge vil undersøge om der kunne være nogle 
muligheder for dette. 

• Lissy og Annette fik mundtlige positive tilkendegivelser for et godt arrangement 
 
G: Hvad var godt …. Og skidt – evt. forbedringer til næste år: 

• Forbedringer til næste år 
o Madudleveringen skal gentænkes 
o Underholdning til klynge 4-6 selvom Luni Smil gjorde det udmærket så skal 

vi finde på et alternativ. 
 

H: Billeder fra sommerfesten: 
• Der er mange der spørger Kim, om han sælger de billeder han tager under festen. 

o Det er lidt ærgerligt der bliver taget billeder men ingen får dem at se. 
o GPDR reglerne diskuteres og hvordan de kan håndteres. 
o Der diskuteres muligheder for evt. at sælge billeder til interesserede til 

næste år.  
 

Pkt. 2 Sommerfest 6. september 2025 
  

Bestyrelsen var enige om følgende underholdning til sommerfest 2025: 
 
A: The Mumes:  

• er bestilt 
B: Lions Pølsevogn:  

• skal bestilles 
C: Viborg toget:  

• skal bestilles 
D: Luni Smil:  

• skal bestilles 
E: Underholdning til klyngerne 4-6:  

• skal undersøges nærmere. 



F: Telt: 
• Der skal indkøbes et telt magen til det rød hvide telt, så siddekapaciteten kan 

udvides 
G: Borde/ bænkesæt: 

• Katrinehaven (Lili Ane) køber 6 nye borde bænkesæt 
H: Fadøl 

• Prisen sættes op til kr. 30,- 
I: Sponsorgaveudvalg: 

• Lissy og Annette blev genvalgt. Alle må godt bidrage da det er en stor opgave. 
• Loddepriserne blev diskuteret. Der var enighed om at lodderne er meget billige 

i forhold til den høje kvalitet af gevinsterne.  Indtil videre fastholdes prisen. 
J: Evt.: 

• Ingen indlæg 
 

Pkt. 3 Bord/ bænkesæt sponsoreret v/ Jonna 
  

• Samtidig med at Katrinehaven har investeret i 6 stk. bord/ bænkesæt har 
Katrinehavens Venner sponsoreret kr. 4850,- til yderligere 6 stk. bord/ 
bænkesæt.  
 

Pkt. 4 Julearrangement lørdag d. 30.11.2024 ansøgning om penge til musik 
  

• Terese søger om sponsorpenge til musikken til julearrangementet. 
• Der skal søges om kr. 6000,- 

 
Pkt. 5 Katrinhavens sommerferiearrangementer v/ Jonna 
  

• Sommerferien på Katrinehaven har været fyldt med arrangementer som måske 
Katrinehavens Venner kunne yde støtte til i 2025. 

o Der blev diskuteret flere muligheder men også at henset til at det er i 
sommerferieperioden kan det måske være svært at yde aktivt støtte, 
uanset om hvor stort et ønske bestyrelsen har. 

o Det blev aftalt at kontakte René og høre om hvad han eventuelt kunne 
tænke sig og så tage en drøftelse derefter. 

 
Pkt. 6 Næste møde før generalforsamling mart 2025 
  

• Dato for næste bestyrelsesmøde blev fastsat til 27.01.2025 
 

Pkt. 7 Evt. 
  

• Der var ingen kommentarer til punktet. 
 

  
 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 
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